
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 25. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1413

Hvor mange æg destrueres årligt på henholdsvis offentlige og private sygehuse i Dan-

mark, som konsekvens af 5-års reglen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette Abildgaard

(KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Abildgaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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